

# Verslag ouderraad Sint Lutgardis-instituut 22 maart 2017

---

**Aanwezig:** Carinne Engelen, Ilse Verstraelen, Peter Vanden Broek, Bart Vandepaer, Yolande Peeters, An Van de Kerkhof, Jana Syen, Luc Goossens, Laszlo Van Lieshout

**Afwezig :** Karen Van Geneugden, An Lijen, , Jafari, Johan Van Genechten, Christa Vandam, Heidi Van Hout, Nathalie Branders, Sally Willems

## 1. Goedkeuring vorig verslag

## 2. Schoolraad

De schoolraad van 8 maart werd uitgesteld wegens de afwezigheid van Peter Dams. De nieuwe samenstelling van de schoolraad moet voor 1 april doorgegeven worden. Peter Vanden Broek en Luc Goossens zullen de ouderraad op de schoolraad vertegenwoordigen.

We overlopen kort het verslag van de schoolraad van 26/10/2016.

- Leerlingenaantal : huidige aantal staat op 603
- Verdeling puntenenveloppe
- Verdeling ingerichte uren
- Organisatie 1 B : De leerkrachten zijn op zoek gegaan naar een andere manier om het onderwijs te organiseren. Momenteel zijn de betrokken leerkrachten samen met de directie en DPB bezig met het onderzoek en de voorbereidingen. De bedoeling is om op 1 september volgend schooljaar met de nieuwe organisatievorm van start te gaan. Deze is gebaseerd op de principes van Scholen Slim Organiseren van Synergie Vlaanderen.
- Duaal leren : dit schooljaar zijn we hiermee gestart in Haarzorg. Volgend schooljaar zal dit uitgebreid worden naar 7 Kinderzorg en 5 SD.
- Toestand nieuwbouw : Op 30 september vond de voorlopige oplevering plaats. Er zijn echter nog heel wat werkpunten.
- Verbouwingen : er zijn ondertussen al heel wat verbetering toegepast maar er blijven toch nog enkele grote dossiers uit te voeren.

## 3. Het MOS-team

We starten als school de samenwerking met het MOS (duurzaam scholen, straffe scholen).

Veerle Mols is hiervan de verantwoordelijke (MOS). Op de vergadering met de mensen van MOS hebben we wat duidelijkheid gekregen wat we moeten doen om subsidies te krijgen voor welke projecten (3000 euro).

We moeten een plan opstellen en dit indienen voor 1 januari 2018.

Dit plan moet ondersteund worden door 7 mensen van verschillende groepen, waaronder ook een afgevaardigde van de ouderraad. Yolanda Peeters neemt deze taak op haar.

Op 24 april om 13 uur zal er een vergadering van deze groep plaats vinden in de school.

Er zijn ideeën om een korte film te maken over mogelijke projecten, een klein ingepakt caravannetje te zetten op de koer zodat leerlingen hier hun ideeën kunnen vertellen, op de opendeurdag ideeënbusen te plaatsen zodat ouders hierin hun info kwijt kunnen.

De drinkbekers en de groene speelplaats worden voorlopig opgeslorpt in dit project.

## 4. Panakooi

Deze is nog niet besteld omdat de prijs van TISP bijna 1000 euro hoger ligt dan oorspronkelijk gezegd.

An vraagt nog eens rond om deze ergens goedkoper te bestellen, maar als de kwaliteit dan minder is, gaan we toch voor de degelijke en duurdere uitvoering.

De bedoeling is om zo snel mogelijk de panakooi te bestellen.

## 5. Wijn en pralines

De uitdeling is goed verlopen, er waren geen speciale opmerkingen.

Volgend jaar gaan we een paar goedkopere wijnen aanbieden, dit om een breder publiek te bereiken.

De omzet was goed dit jaar alhoewel het aantal bestellingen toch sterk gedaald was. De winst per fles was hoger.

De verpakking van de gin was mooi maar we gaan op zoek naar een goedkopere verpakking. Hier gaan we vroeger moeten mee starten → vergadering september te bespreken!

Het standje buiten met de glühwein gaat door volgend schooljaar.

We gaan ook eventueel fruitsap, water, koffie, chocomelk, ed aanbieden voor mensen die geen alcohol drinken.

Een leuk idee : een gratis glaasje van de ouderraad wordt aangeboden.

Ook komt er in de nieuwsbrief een bonnetje om een gratis drankje gaan af te halen aan dit standje.

## **6. Opendeurdag**

We overlopen het draaiboek van de opendeurdag.

De brief is weg naar Mora voor de sponsoring van de curryworsten.

Peter vraagt na voor de sponsoring van de broodjes bij bakker Mariën.

De standplaats is dezelfde als vorig jaar. Er zijn activiteiten georganiseerd in de refter, en de mensen zullen sowieso passeren om naar de nieuwbouw te gaan.

We komen vrijdag namiddag samen in de school om alles klaar te zetten (vanaf 12uur). Er zullen dan ook een aantal leerlingen kunnen helpen die niet aanwezig kunnen zijn op zondag.

## **7. Nieuwsbrief**

We gaan pas tegen begin volgend schooljaar een nieuwe nieuwsbrief uitbrengen.

Anders hebben we te weinig onderwerpen van de ouderraad om hierin te zetten.

Een tweede nieuwsbrief zal in november al verschijnen. Hierin wordt dan het standje van de glühwein aangekondigd alsook het bonnetje voor het gratis drankje.

Een goed idee : “de ouderraad verkent de school”

→ Enkele leden van de ouderraad gaan langs bij de verschillende klassen. Hiervan worden dan foto's genomen en een verhaaltje rond gemaakt.

## **8. Varia**

- Jana stelt de nieuwe folder van KSOM voor.
- Ze ligt ook de nieuwe werking van 1B toe (zie punt 2 schoolraad).
- De directie heeft een petitie ontvangen van de leerlingen van de eerste graad. Zij vragen om in de zomer kortere shortjes te mogen dragen.
- De datum van de volgende vergadering : 17 mei.

Al enkele agendapunten :

- SWOT-analyse – zorg (An)
- Wat doen we met de sponsoringen? Uitbreiden wat betreft schoolactiviteiten? Projecten?